
Skärets intresseförening  
Protokoll styrelsemöte 2023-08-20 
Plats: Hos Joakim Gripenmark Allmogevägen 18 A 
Närvarande: Ann-Sofi Aru, Sven Klevefors, Tor Skärby, Joakim Gripenmark, Karin Östlund, 
Ditte Johnsen, Jesper Gill Hansson (teams). Frånvarande: Helena Brodén och Anders Ek. 
Samt Knut Drejer adjungerad. 
 

 
 

1. Mötet öppnades. Karin Östlund valdes till sekreterare och till justeringsman valdes 
Sven Klevefors. 

 
2. Föregående mötesprotokoll från styrelsemöte 18 juni samt konstituerande möte 9 

juli gicks igenom och lades till handlingarna. Alla blev omvalda i styrelsen. 
 

3. Uppföljning årsmötet 9 juli.  
Fotbollsplanen och den tidvis höga ljudnivån var en fråga som togs upp på årsmötet. 
Skyltar av privat karaktär har satts upp med önskan om att dämpa ljudnivån. 
Årsmötet beslutade att inga skyltar får sättas upp på allmän mark och att 
fotbollsspelande för det mesta innebär ljud (röster) av olika slag. Därmed är frågan 
utagerad från styrelsens sida. SOS Barnbyar och UNICEF är de organisationer som 
detta år får ta del av överskottet från hamnfestens lotteri och försäljning. Frågan om 
Astas ängar togs upp på årsmötet av Mats Fejne och Sven Klevefors påtalade den 
summan som tidigare avsatts för skötsel av Astas ängar inte har använts. 
Intresseföreningen har nu meddelat Mats att det finns det 6 000 kronor att tillgå. 
 

4. Ekonomi och medlemmar. 
Sven Klevefors informerar om ekonomin fram till dags dato. Just nu finns ett 
minusresultat 30 000 kronor. Inom räkenskapsåret gällande grön kvalitetsturism har 
fakturor på 38 000 kommit in, där hälften, cirka 16-17 000, är bidrag som kommer att 
förbättra resultatet. Medlemsavgifter på 40-45 000 kronor. Nya stadgar gör det 
möjligt att driva in mer pengar gällande medlemsavgifter. Allt enligt plan. 300 000 kr i 
kassan. Minus 9 989 kr för optimistjolleprojektet ungefär som beslutad budget. 
Bastun – en högre årsavgift för de som bastar mycket, och då får man basta fritt. 
Detta skulle resultera i mindre administration. Högre avgift för de som bastar sällan. 
Dragit in 1 800 kronor gällande timavgifter.  Uthyrning av kajakerna har gett intäkter 
på cirka 2 000 kronor. 
 

5. Uppföljning Hamnfesten 
Hamnfestgeneralen Jesper tycker att hela evenemanget fungerade bra. Ett plus på 
cirka 11 000 redovisades. Ska hälften av vinsten totalt sett eller endast vinsten från 
lotteriet skänkas till välgörande ändamål? Beslut tas på nästa årsmöte. Diskussion 
angående att familjer bokar sittplatser med dukar. Hur många ska det sitta vid varje 
bord? Jesper gör i ordning info som läggs ut på borden – här ska det rymmas x antal 
personer. Biljetter säljs endast till medlemmar på första försäljningsdagen, max 10 
biljetter/hushåll. 300 biljetter totalt. Färre priser till lotteriet eller hur gör vi inför 
nästa år. Försäljning av t-shirts gav 3 000 kronor. Väcka liv i hamnloppisen? Dagen 



innan eller en helt annan dag? Ansvar? Ditte och en Tvetman slänger ut en tråd. 
Bonden som kör vagnen blir pensionär. Han vill sälja vagnen för 4 000 kr. Beslutades 
att föreningen köper vagnen. Men vi behöver hitta en ny bonde med traktor. Det 
behövs 15 nya metallbockar. Pris för det hos en smed – Per i Väsby? Översyn av 
materialet till hamnfesten är viktigt att göra framöver. Bandet är bokat till nästa år. 
Karin skickar tackmejl till alla sponsorer. 

 
6. Grönområden och röjning 

Inget att rapportera för närvarande. 
 

7. Uppföljning årets övriga Ungdoms- och trivselaktiviteter 

• Kajaker – uthyrning, se ovan. 

• Seglarskola samt utlåning av jollarna. Mycket engagemang och ideér när det 
blåste och strulade under veckan för seglarskolan. Johan och Sofia har svårt 
att delta? Ditte med igen och Oskar. Ted kan vara med nästa år och han är 
väldigt peppad. Tanken är en nybörjargrupp och en grupp för de som kommit 
lite längre. Superkul och många har varit ut och seglar efter det. Tvåkronan 
kan vara med under seglarskolan. Fredagsregatta under juli månad. Ted får en 
biljett till hamnfesten – då blir seglarskola sista veckan i juli. Två optimister 
köps in för 1 500 kronor (från Jonstorp). 
 

• Sjöboden 

• Tvåkronan - uthyrning 

• Bastun, se ovan 

• Skäret ruset genomfördes 26/7  

• Silviakannan genomfördes 30/7 

• Skäret closed genomfördes 3/8 

• Övrigt 
 

8. Information skaret.nu och Facebook 
Helena Brodén skickar ut nyhetsbrev när det börjar bli dags för höstens röjningsdag 
lördagen den 4/11. 

 
9. Övriga frågor 

Hamnplan – hur går vi vidare, om vi ska gå vidare? Uppföljning från årsmötet då 
frågan väcktes av Skärets hamnförening gällande en möjlig utveckling av 
hamnområdet tillsammans med intresseföreningen. En framtidsgrupp med bl.a. 
Björn Ingemansson fanns för cirka 10 år sedan. En fråga har ställts till Anders Yllfors, 
som varit med framtidsgruppen, men han har tackat nej att vara med igen. Knut 
Drejer är med på styrelsemötet som representant för hamnföreningen. Knut 
informerar att sedimentet i hamnen är skadat och gamla avgasrester landar på 
botten. Övergjutning på bärlagret? Det kan tas bort om vi inte ”gör något”. 
Hamnföreningen har erbjudit intresseföreningen att föra frågan vidare. Utreda eller 
inte? Frågan till styrelsen från hamnföreningen – input från hamnföreningen med att 
söka bygglov etc. ”Exploatera” Skäret – vad vill vi och hur ställer vi oss till denna fråga 
gällande Sjöstens brygga och hamnen. Uppdraget från årsmötet är en synnerligen 
komplex fråga. Att inom styrelsen skapa en projektformulering och lägga ut detta på 



hemsidan, för att se om vi får vi napp eller inte. Ann-Sofi, Ditte och Tor formulerar. Vi 
ser framtiden an. Gruppen ska komma tillbaka med ett eller flera förslag – 
hanterbart. Vilka frågor vill vi ha belysta? Vad är viktigt för Skärets själ? Årsmöte 
måste hållas om intresseföreningen ska gå in med pengar – omfamna hela paketet. 
250 000 kronor säger Knut för tutti. 100 000 för att spika en form (Wenhagens).  Knut 
Drejer har ett dass som gjorts om till förråd. Kan bli förråd till Seglarskolan – behöver 
målas rött och fixas fönster. Bygglov finns. Ditte målar och Joakim snickrar. 
Intresseföreningen tackar ja till Knuts erbjudande 

 
10. Mötet avslutades och nästa möte blir ett Teamsmöte den 31/10 kl. 19. 

 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
Karin Östlund 
 
 
Justeras: 
 
 
 
 
Sven Klevefors 
 
 


